
Protokół Nr XLI/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Tykocinie 

z dnia 22 grudnia 2021 r. 

 

XLI Sesja Rady Miejskiej w Tykocinie odbyła się w Sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w 

Tykocinie pod przewodnictwem Przewodniczącej Rady Renaty Kamińskiej. 

W obradach udział wzięli  radni oraz pracownicy obligowani z urzędu, według list załączonych 

do protokołu. 

Do punktu 1 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska przywitała przybyłych na sesję radnych, oraz 

pracowników Urzędu na czele z Panem Burmistrzem Mariuszem Dudzińskim. Stwierdziła, że ilość 

radnych obecnych na sesji, zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Obrady rozpoczęto o godz. 10.20. Stan radnych wynosił 15  na sali obecnych było 15. 

Do punktu 2 porządku obrad  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska przedstawiła radnym proponowany  

zmieniony porządek obrad. Radni nie wnieśli uwag.  

W zarządzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 

Porządek obrad: 

1.  Otwarcie  sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Miejskiej w Tykocinie. 

4.  Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Tykocin na 2021 rok. 

5.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

 Gminy Tykocin na lata 2022-2035 wraz z prognozą kwoty długu i spłat  zobowiązań. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Tykocin na rok 2022. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

 Białostockiemu na dofinansowanie zadania „Przebudowa z rozbudową drogi powiatowej 

 Nr 1380B Tykocin – Złotoria,  Etap II na odcinku Popowlany – Dobki  (gm. Tykocin)”. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

 Białostockiemu na dofinansowanie zadania pn. Opracowanie dokumentacji projektowej na 

 "Przebudowę z rozbudową drogi powiatowej Nr 1377B na odcinku Tykocin – Kiermusy – 

 Nieciece - Łopuchowo (gm. Tykocin)". 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

 Podlaskiemu. 

10.  Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

 Białostockiemu. 

11.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

 ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie prowadzenia  schronisk dla bezdomnych 

 zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części, na terenie Gminy 

 Tykocin. 



12.  Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

 Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 

13.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i 

 odprowadzania ścieków i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski i informacje.   

16. Zakończenie sesji. 

 

Do punktu 3 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się do radnych o przyjęcie 

protokołu z XL Sesji Rady Miejskiej w Tykocinie. Radni nie wnieśli uwag do protokołu. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem protokołu z XL Sesji Rady Miejskiej 

głosowało 15 radnych, protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Do punktu 4 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu czwartego, dodała, że 

temat omówiony był na posiedzeniu komisji, po czym  zwróciła się do Radnych z zapytaniem, czy mają 

jakieś uwagi co do zmian w budżecie. 

 Pytanie zadał Radny Stanisław Rogalewski: skąd wzięła się  w zadaniach inwestycyjnych, 

inwestycja przebudowy drogi gminnej na odcinku kol.Tykocin- Popowlany? Dodał, że jego zdaniem 

droga ta nie jest ważna, ponieważ mało się z niej korzysta,  uznał że są inne, pilniejsze do wykonania  i 

przypomniał, że sam zgłaszał potrzebę wykonania jednej z nich. 

 Odpowiedzi na pytanie Radnego udzielił Pan Burmistrz Mariusz Dudziński mówiąc, że jest to 

jedynie propozycja do złożenia we wniosku do Funduszu Dróg Samorządowych. Wyjaśnił również, że 

jeśli  chodzi o drogę, którą  zgłaszał Pan Stanisław Rogalewski to jest ona przesunięta o co najmniej 

kilkanaście metrów, ponadto trwają wywłaszczenia i cały czas  trwa wykonanie dokumentacji.  

Jeśli zaś chodzi o drogę  na odcinku Tykocin-Popowlany, wyjaśnił, że proponując tę drogę sugerował 

się między innymi tym, że przebiega ona w działce oraz ilością gospodarstw, które się tam znajdują.  

Pan Burmistrz Mariusz Dudziński dodał również, że przy założeniu, że w tej kadencji każda z 

miejscowości ma mieć coś zrobione, to do tej pory w Popowlanach nic nie zostało wykonane.  

Wyjaśnił również, że w przypadku Funduszu Dróg Samorządowych to na zrobienie inwestycji jest  

przeznaczony tylko rok, więc fizycznie nie ma czasu na dokonywanie zmiany w dokumentacji lub 

dokonywaniu wywłaszczeń. 

Zwracając się do Radnego Stanisława Rogalewskiego, zapewnił, że w momencie kiedy dokumentacja  

na Janin będzie zrobiona to w pierwszej kolejności będzie złożony wniosek na wykonanie tej drogi.  

Dodał również, że będzie wnioskował także o wykonanie drogi w Siekierkach. 

  Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLI/299/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 22 grudnia  2021 r. w sprawie zmian w budżecie gminy Tykocin na 

rok 2021, głosowało 15 radnych, Uchwała została podjęta większością głosów; 14 osób-za, 1 osoba- 

wstrzymała się.  

 



Do punktu 5 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu piątego, a następnie 

zwróciła się do Pani Skarbnik Doroty Sadowskiej o omówienie projektu uchwały. 

 Pani Skarbnik powiedziała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa była omawiana na komisjach. 

Dodała jedynie, że na ten rok zaciągnięcie kredytu było planowane na kwotę 8.566.000. Wyjaśniła 

jednak, że dzięki uzyskaniu ponadplanowych dochodów przy dotacji na budowę wodociągów i 

kanalizacji  oraz dodatkowej subwencji to ostateczna kwota kredytu będzie na kwotę 6.500.000 zł.  

Dzięki temu kwota zadłużenia będzie niższa a planowane na koniec roku zadłużenie będzie na kwotę 

ok. 13.000.000 zł., w skali budżetu będzie to 33%,  Kończąc swoją wypowiedź dodała, że  na rok 2022 

planowany jest kredyt w wysokości 2.000.000 zł., jednak możliwe jest, że nie zostanie on zaciągnięty 

w całości i  wówczas zadłużenie wyniesie ok 35%.   

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLI/300/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Tykocin na lata 2022-2035 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań, 

głosowało 15 radnych, Uchwała została podjęta większością głosów:13 osób- za, 1 osoby- wtrzymały 

się, 1 osoba-przeciw. 

Do punktu 6 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu szóstego, dodała, że 

budżet omawiany był na komisjach, wszystkie komisje zaopiniowały budżet pozytywnie, po czym 

przeszła do odczytania projektu uchwały.  

  Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLI/301/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy Tykocin na 

rok 2022, głosowało 15 radnych, Uchwała została podjęta większością głosów; 12 osób- za, 3 osoby-

wstrzymały się. 

Do punktu 7 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu siódmego, a następnie 

przeszła do odczytania uzasadnienia do niniejszej uchwały, które brzmiało następująco: 

„Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku zwrócił się do Burmistrza Tykocina z wnioskiem o 

zajęcie stanowiska, czy Gmina Tykocin udzieli pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu w 

kwocie 1.169.502,87 zł na realizację inwestycji pn. „Przebudowa z rozbudową drogi powiatowej Nr 

1380B Tykocin – Złotoria, Etap II na odcinku Popowlany - Dobki (gm. Tykocin)”. Przedstawiono 

montaż finansowy, z którego wynika, że koszt inwestycji wyniesie 3.589.005,74 zł, pozyskane środki 

przez Powiat z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg wynoszą 1.250.000 zł tj. 34,83 % wartości 

inwestycji, wkład własny to 2.339.005,74 zł, z czego środki gminy Tykocin to 1.169.502,87 zł, tj. 50% 

wkłady własnego. 

W budżecie Gminy Tykocin na 2022 rok zaplanowano wydatki – dotację dla Powiatu 

Białostockiego w kwocie środki 1.169.503 zł z przeznaczeniem na realizację inwestycji pn. 

„Przebudowa z rozbudową drogi powiatowej Nr 1380B Tykocin – Złotoria, Etap II na odcinku 



Popowlany - Dobki (gm. Tykocin)”. Podjęcie uchwały jest niezbędne do podpisania umowy na 

przekazanie dotacji”. 

Głos zabrał Radny Antoni Sowiński, który powiedział, że wkradł się błąd ponieważ droga nie 

dotyczy odcinka Popowlany –Dobki, tylko Popowlany- Bagienki, ponieważ droga ta kończy się dużo 

przed Bagienkami. 

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Mariusz Dudziński, który powiedział, że nie ma w tym 

błędu, ponieważ w dokumentacji projektowej jest odcinek 2 km. Wyjaśnił, że gdyby udało się otrzymać 

większą dotację wówczas prace byłyby kontynuowane na dalszym odcinku, tak więc zapis ten był 

celowy.  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLI/302/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania „Przebudowa z rozbudową drogi 

powiatowej Nr 1380B Tykocin – Złotoria, Etap II na odcinku Popowlany – Dobki (gm. Tykocin)”, 

głosowało 15 radnych, Uchwała została podjęta większością głosów, 14 osób- za, 1 osoba- wstrzymała 

się. 

Do punktu 8 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu ósmego, a następnie 

przeszła do odczytania uzasadnienia do niniejszej uchwały, które brzmiało następująco: 

„Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku zwrócił się z pismem o zaplanowanie w budżecie 

Gminy Tykocin na 2022 rok środków na realizację inwestycji pn. Opracowanie dokumentacji 

projektowej na "Przebudowę z rozbudową drogi powiatowej Nr 1377B na odcinku Tykocin – Kiermusy 

– Nieciece - Łopuchowo (gm. Tykocin)". 

Powiatowy Zarząd Dróg zlecił w 2021 roku wykonanie dokumentacji w zakresie I etapu – 

Tykocin – Nieciece za kwotę 167.403 zł, z czego środki gminy 83.701,50 zł (50 %), w budżecie na 2021 

roku zaplanowano kwotę 150.000 zł. Wykonawca w 2021 roku nie zakończy prac, w związku z tym 

kwota 56.703 zł zostanie przekazana w 2021 roku, a kwota 26.998,50 zł w 2022 roku. 

W budżecie Gminy Tykocin na 2022 rok zaplanowano wydatki – dotację dla Powiatu 

Białostockiego w kwocie 26.999 zł z przeznaczeniem na realizację inwestycji pn. Opracowanie 

dokumentacji projektowej na "Przebudowę z rozbudową drogi powiatowej Nr 1377B na odcinku 

Tykocin – Kiermusy – Nieciece - Łopuchowo (gm. Tykocin)". Podjęcie uchwały jest niezbędne do 

podpisania umowy na przekazanie dotacji”. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLI/303/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania pn. Opracowanie dokumentacji 

projektowej na "Przebudowę z rozbudową drogi powiatowej Nr 1377B na odcinku Tykocin – 

Kiermusy – Nieciece - Łopuchowo (gm. Tykocin)" , głosowało 15 radnych, Uchwała została podjęta 

większością głosów: 14 osób-za, 1 osoba- wstrzymała się. 

 

 



Do punktu 9 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dziewiątego, a 

następnie przeszła do odczytania uzasadnienia do niniejszej uchwały: 

„Z uwagi, że zadanie pn. Bieżące utrzymanie czystości oraz zieleni w pasie drogowym drogi 

wojewódzkiej nr 671 na odcinku: przejście przez miasto Tykocin nie jest zadaniem samorządu gminy 

może być realizowane na podstawie art. 216 ust. 2 pkt 5 – jako pomoc rzeczowa dla innych jednostek 

samorządu terytorialnego – Województwa Podlaskiego, niezbędne jest podjęcie uchwały w tym 

zakresie. Środki na realizację zadania zostały zabezpieczone w budżecie gminy”. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLI/304/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Województwu Podlaskiemu, głosowało 15 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 10 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dziesiątego, a 

następnie przeszła do odczytania uzasadnienia do niniejszej uchwały, które brzmiało następująco: 

„Z uwagi, że zadanie w postaci wykonania usług z przeznaczeniem na zarządzanie drogą powiatową nr 

1383B Saniki – Leśniki – Droga krajowa Nr 8, polegających na wycince i wykarczowaniu krzaków z 

pasa drogowego, oczyszczeniu rowów odwadniających i naprawie poboczy nie jest zadaniem 

samorządu gminy może być realizowane na podstawie art. 216 ust. 2 pkt 5 – jako pomoc rzeczowa dla 

innych jednostek samorządu terytorialnego – Powiat Białostocki, niezbędne jest podjęcie uchwały w 

tym zakresie. Środki na realizację zadania zostały zabezpieczone w budżecie gminy.  

Zadanie było realizowane w 2021 roku na podstawie uchwały w sprawie przejęcia zadania i podpisanego 

porozumienia z Powiatem Białostockim, na ten cel wydano 46.000 zł. Na rok 2022 zaplanowano kwotę 

60.000 zł.”   

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLI/305/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 22 grudnia  2021 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Powiatowi Białostockiemu głosowało 15 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 11 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu jedenastego, a następnie 

przeszła do odczytania uzasadnienia do niniejszej uchwały, które brzmiało następująco:  

„Nowelizacja ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach ustawą 

z dnia 23 stycznia 2009 r. o zmianie niektórych ustaw w związku ze zmianami w organizacji i podziale 

zadań administracji publicznej w województwie (Dz.U. z 2009 r. Nr 92, poz. 753) nałożyła na rady gmin 

obligatoryjny obowiązek określenia w drodze uchwały wymagań,  jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie ochrony przed 

bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schroniska dla bezdomnych zwierząt, grzebowiska i spalarni  

zwłok zwierzęcych i ich części. 

 Niniejsza uchwała, zgodnie z art. 7 ust.3 ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach 

określa wymogi, jakie ma spełnić przedsiębiorca w celu prowadzenia działalności na odpowiednim 



poziomie, niestwarzającym zagrożeń sanitarnych i środowiskowych, co wymaga posiadania 

odpowiedniego sprzętu i wyposażenia.  

 W związku z powyższym podjęcie przedmiotowej uchwały jest zasadne”. 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLI/306/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 22 grudnia  2021 r w sprawie wymagań jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie prowadzenia schronisk dla 

bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części, na terenie 

Gminy Tykocin., głosowało 15 radnych Uchwała została podjęta jednogłośnie 

Do punktu 12 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dwunastego, a 

następnie przeszła do odczytania projektu uchwały. 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLI/307/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 22 grudnia  2021 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2022 rok,  głosowało 15 radnych Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 13 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu trzynastego, a 

następnie zwróciła się do Radnych z zapytaniem, czy mają jakieś uwagi do projektu uchwały? 

 Głos zabrał Radny Jarosław Malinowski, który zapytał, czy w regulaminie nie powinien być 

zapis o ewentualnych skutkach przekraczania ilości ścieków przemysłowych, czyli nałożeniu kar 

umownych, czy o możliwości całkowitego odłączenia? 

 Odpowiedzi udzieliła Pani Mecenas Aneta Wyszyńska, która powiedziała, że w planie 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków  jest ściśle uregulowany w art. 19 co powinien zawierać 

plan  o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i odprowadzanie ścieków. Wyjaśniła, że nie można zastosować 

takich zapisów w regulaminie, jeśli zaś chodzi o przekroczenia to mogą one być  uregulowane uchwałą. 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLI/308/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 22 grudnia  2021 r. w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków i przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu, głosowało 15 radnych Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 14 porządku obrad 

 Głos zabrała Radna Agnieszka Nieciecka, która złożyła interpelację w sprawie odpadów BIO.  

Powiedziała, że  zmienił się koszt wywozu śmieci, odpady BIO nie są odbierane przez firmę MPO, są 

ciężkie a kwota  potrącenia to jedynie 1 zł.. Dodała, że jest to śmieszna kwota na tle innych gmin gdzie 

potrącenia są w wysokości 10, 11 złotych. 

 Odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik Dorota Sadowska, która powiedziała, że koszty za odpady  

są bardzo wysokie. Przedstawiła zestawienia z których wynika, że Urząd będzie musiał dopłacić ok 



100.000 zł za odpady.  Wyjaśniła, że zwiększenie ulgi wiązałoby się z  większą kwotą dopłaty, a w 

budżecie gminy nie ma na to środków. 

  Pytanie zadał Radny Jarosław Malinowski: czy jest już jakaś odpowiedź z firmy ABP i opalni 

odnośnie ich działań ? 

 Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz mówiąc, że obie firmy płacą duże kwoty do budżetu gminy 

i równie dużo problemów stwarzają. Problem polega na tym, że oba zakłady wytwarzają za dużo 

ścieków i przekazują  do naszej oczyszczalni, która jest oczyszczalnią biologiczną i nie jest gotowa na 

takie  ilości.  

Pan Burmistrz Mariusz Dudziński zapewnił, że Urząd podjął kroki w tej sprawie. Poinformował, że 

odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy ABP podczas którego zobowiązali się, że do końca  

stycznia 2022 roku wprowadzą zarówno ograniczenie ilości ścieków wpuszczanych do kanalizacji, jak 

również będą kontrolować zrzuty nieczystości, tzn. nie raz na dobę a ciągle przez 24 h na dobę. Pan 

Burmistrz dodał, że od nowego roku będą podpisane nowe umowy zarówno z firmą ABP jak również z 

pralnią, ponadto będą kontrolowane ilości ścieków, ich jakość oraz zamontowane zostaną odpowiednie 

liczniki. 

Pan Burmistrz Mariusz Dudziński poinformował również, że odbyło się spotkanie z przedstawicielami 

firmy Bexter dotyczące komina w pralni. Z ostatnich ustaleń wynika, że firma ta do maja, czerwca 

przyszłego roku postara się ten problem rozwiązać. 

 Kolejna interpelację zgłosił Radny Jarosław Malinowski, który zgłosił problem małego jak na 

potrzeby gminy autobusu o godz. 15.40.  Dodał, że młodzieży jest dużo, jeśli jest komplet pasażerów to 

kierowca nie zatrzymuje się na kolejnych przystankach, czego skutkiem jest czekanie na kolejny 

autobus, który jedzie dużo dłużej i trzeba dopłacać do biletu.  

 Do wniosku Radnego ustosunkował się Pan Burmistrz Mariusz Dudziński, który zapewnił, że 

po nowym roku będzie starał się spotkać z  prezesem PKS NOVA aby ten problem rozwiązać. 

Do punktu 15 porządku obrad 

1.  Pan Burmistrz Mariusz Dudziński zwrócił się do Radnych z propozycją aby przed wykonaniem 

jakiejkolwiek inwestycji lub nawet przed złożeniem wniosku na jej wykonanie, pojechać i 

sprawdzić o jaka drogę bądź inną inwestycję chodzi. W jakiej miejscowości, na jakim odcinku, 

bo trudno jest decydować o czymś czego się nie widziało. 

 

2. Prośba Pana Burmistrza Mariusz Dudzińskiego o rzetelny udział  Radnych w posiedzeniach 

komisji i opiniowanie spraw nie tylko na koniec  ale również w ciągu całego roku. 

 

 

3. Kolejny wolny wniosek zgłosił również Pan Burmistrz Mariusz Dudziński, a dotyczył on 

wynagrodzenie Burmistrza Tykocina. Pan Burmistrz powiedział, że na początku swojej 

kadencji obniżył  swoje wynagrodzenie o 3.000,00 zł. dodał, że nie przepuszczał, że będzie 

ustawa zwiększająca to wynagrodzenie. Jak sam zauważył to nie jest dobry czas na podwyżki, 

chce mieć czyste sumienie w stosunku do mieszkańców, jednak zaznaczył, że minimum 

gwarantuje ustawa i jeżeli uchwały w tym temacie nie podejmą Radni to zrobi to Wojewoda. 

Podsumowując swoją wypowiedź Pan Burmistrz zaznaczył, że nie podjął się tego stanowiska 

ze względu na pieniądze, ale po to by coś zrobić i jest przeciwny wszelkim podwyżkom. 



 Kończąc swoją wypowiedź Pan Burmistrz Mariusz Dudziński podziękował wszystkim za 

kolejny rok wspólnej pracy i złożył wszystkim życzenia wesołych świąt  po czym zaprosił do udziału 

we wspólnej wigilii.  

Do punktu 16 porządku obrad 

 Wyczerpując porządek obrad, Przewodnicząca Rady Miejskiej w Tykocinie podziękowała 

wszystkim za udział w obradach Sesji, tym samym zamknęła  obrady o godz. 12.15, dziękując 

wszystkim za przybycie. 

Na tym protokół zakończono. 

         

 

        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

             w Tykocinie 

                     Renata Kamińska 

 

Protokołowała: 

Anna Nartowicz 


